
نماینــده مجلــس: وزیــر جهــاد
کشــاورزی بــه داد دامــداران و

مرغداران برسد

نماینده مردم دلیجان و محلات در مجلس شورای اسلامی خواستار دادرسی
وزیر جهاد کشاورزی به وضعیت دامداران و مرغداران شد و تاکید کرد:
اگر مسیر فعلی ادامه یابد حتماً تولید در کشور دچار آسیب میشود
چراکه امروز دامداران و مرغداران توان تامین خوراک دام و طیور را

ندارند.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا، حجت الاسلام علیرضا سلیمی در جلسه علنی امروز سهشنبه
مجلس شورای اسلامی در تذکری به وزیر جهاد کشاورزی خواستار دادرسی
به وضعیت دامداران و مرغداران شد و گفت: اگر مسیر فعلی ادامه
یابد حتماً تولید در کشور دچار آسیب میشود چراکه امروز دامداران

و مرغداران توان تامین خوراک دام و طیور را ندارند.

این نماینده مجلس در تذکر دیگری به وزیر نیرو تاکید کرد: طبق
قانون اگر برق صنایع قطع شود، باید مابهالتفاوت به صنایع پرداخت
شود. امروز صنایع آسیبهای فراوانی را بابت قطع برق متحمل شدند که

باید قانون درباره آنها اجرا شود.

سلیمی در تذکر به وزیر آموزش و پرورش و معاونت اداری استخدامی
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نیز با طرح این پرسش که قرار است چه زمانی رتبه بندی که قانون
نیز است اجرا شود؟ خاطرنشان کرد: امروز پرداختی بازنشستگان مورد
ایراد و انتقاد است و امیدوارم هرچه سریعتر رییس سازمان برنامه و

بودجه در این رابطه تدبیری بیندیشد.

وی در تذکر دیگری خواستار اتخاذ تدابیر لازم از سوی مسئولان مرتبط
در خصوص مهار گرانی در جامعه شد و گفت: امروز گرانی در کالاهای
مختلف مردم را به شدت در رنج انداخته است و امیدوارم در این

راستا تدابیر لازم هرچه زودتر اتفاق بیفتد.

این نماینده مجلس در پایان با انتقاد از عدم رعایت عدالت در
سفرهای استانی رئیس جمهوری تاکید کرد: متاسفانه برخی از شهرها
مصوبات بیشتر نسبت به دیگر شهرها داشتهاند. امیدوارم مصوبات

سفرهای استانی رییسجمهوری عادلانه تر باشد.
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